
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 2. juni 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 1427
Vil ministeren redegøre for, hvor mange bedrifter der står over for krav om udfasning som
følge af placering i nærheden af ammoniakfølsom natur, hvad tidsperspektivet er, hvor
stor en eventuel opkøbsordning skal være for at kunne fremskynde udfasningen, og om
en sådan ordning teoretisk set ville kunne etableres og finansieres under CAP’en?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Zenia Stampe (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Zenia.Stampe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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